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Agendapunt 16: Verslag van het bestuur van Stibeman over 2022 
 
16.1  STIBEMAN, Balans per 31 december 2022 en Staat van baten en lasten 2022    

 
16.2  Puntsgewijze toelichting  

7) Sinds kort ontvangen we weer rente op onze spaarrekening. 

8) en 12) Van ING in 2022 aanmaning ontvangen dat wanneer er geen transacties zijn op deze 
rekening ING genoodzaakt is de rekening op te heffen. Om dus de rekening in stand te houden, 
schrijf ik nu maandelijks 2,50  over van de NMV-rekening om in December het overgeschreven 
bedrag terug te storten naar de NMV-rekening. In dit geval is het 12,50 vanaf het moment dat ik het 
schrijven van ING heb ontvangen. Valt dus tegen elkaar weg. 
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11) Vanwege de sinds 2022 door de overheid verplichte registratie in het UBO-register van zowel de 
Kamer van Koophandel als die van ING, zijn de banken de kosten die zij voor deze registratie maken, 
gaan doorberekenen aan hun klanten. Daar dit halverwege het jaar is doorgevoerd, zullen deze 
kosten in 2023 hoger uitvallen omdat het dan over 12 maanden gaat. 

16) We hebben meer uitgegeven aan subsidieaanvragen wat onze ANBI-status ten goede komt. 

De overheid monitort dit namelijk scherper. We zijn sinds juli 2022 ook verplicht in plaats van alleen 
het verslag op de site nu ook speciale formulieren met onze financiële gegevens op de site te 
plaatsen. 

17) Als bestuur zijn we tegenwoordig hoofdelijk aansprakelijk en daarom hebben we een 
bestuursaansprakelijkheid verzekering afgesloten. 

 

16.3  Staat van baten en lasten 
 
Inkomsten 
De Stichting heeft slechts minimale renteopbrengsten als enige  inkomsten in 2022 kunnen 
bijboeken, er zijn geen legaten of donaties ontvangen. 
 
Uitgaven 
De bestuursleden ontvangen geen vergoeding. De overige kosten bestaan alleen uit bankkosten (zie 
punt 11 in de balans) en sinds 2021 verzekeringskosten (zie punt 17 in de balans). De overige 
uitgaven zijn geheel besteed aan het doel van de stichting, bevordering van de Malacologie. 
 
Besteding aan doelen 
In het jaarverslag is een aanvraag voor subsidie van een schelpenboek ontvangen van Koos 
Dijksterhuis. Helaas was deze aanvraag laat ontvangen op het moment dat het boek al gedrukt werd. 
Deze aanvraag is afgewezen. Een aanvraag voor het bezoek van het Muséum national  
naturelle in Parijs vanwege een bijeenkomst van de werkgroep Xenophoridae werd ingediend door 
Aart Dekkers. De gevraagde reiskostenvergoeding van  264 is gehonoreerd. 
Naturalis organiseerde in 2022/2023 een estafette-expeditie om de biodiversiteit van Bonaire beter 
in kaart te brengen. Voor het mollusken gedeelte zijn subsidie aanvragen ingediend door Sylvia van 
Leeuwen, Tello Neckheim en Hannco Bakker. Voor de niet vergoede (reis-)kosten van deze expeditie 
is aan ieder  1000 subsidie toegekend. 
 

16.4     Balans 
 
Eigen vermogen 
Het eigen vermogen bestaat uit de aangehouden liquide middelen. Door een grote donatie in 2021 is 
dit aanzienlijk gegroeid. Door een groter aantal aanvragen voor subsidie in dit verslagjaar is een 
groter bedrag uitgekeerd aan subsidies dan de zes jaar daarvoor (zie punt 16 in balans). 
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ANBI status
Stichting STIBEMAN is sinds 1 januari 2008 door de Belastingdienst erkend als Algemeen Nut
Beogende Instelling (ANBI) onder RSIN 803725437. Daardoor zijn giften en legaten aan Stichting
Stibeman van de belasting aftrekbaar en hoeft de stichting geen schenkingsrecht te betalen over
legaten en donaties. Door de bestedingen in het verslagjaar maakt de Stichting duidelijk het
algemeen nut na te streven.

Afschrift
Conform de verplichting in de statuten is dit verslag aan het bestuur van de NMV aangeboden.

Bestuur
Het bestuur van de Stichting STIBEMAN is  dit verslagjaar niet van samenstelling gewijzigd en bestaat
uit:
Theo Kemperman (voorzitter), Henk Dekker (secretaris), Jan de Quaasteniet (penningmeester), Jaap
de Boer (lid), Dennis Nieweg (lid).
Jaap de Boer heeft aangegeven zijn functie te willen neerleggen, voor hem zullen we een opvolger
zoeken.

Winkel, 28 februari 2023

Henk Dekker
secretaris
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Agendapunt 17: Verslag van de kascommissie Stibeman over 2022  
 
De stukken van STIBEMAN hebben we eveneens op 28 februari 2023 ingezien en in orde bevonden. 
Wij danken de penningmeester van STIBEMAN voor het zorgvuldig bijhouden van de administratie. 
Formeel gesproken hoeft de Stichting geen verantwoording af te leggen aan de leden van de NMV. 
Toch verzoeken wij de ALV de penningmeester, en daarmee het bestuur, decharge over 2022 te 
verlenen, symbolisch, voor de adequate boekhouding. 
 
We constateren met genoegen dat STIBEMAN twee subsidie-aanvragen heeft gehonoreerd, 
tweemaal zoveel als vorig jaar. Is dit het begin van een nieuwe trend? We hopen van harte, in het 
belang van de malacologie in Nederland, dat er meer aanvragen zullen volgen. 
 
Wellicht zijn de overlap van belangen en bestuursleden, het voeren van de ANBI-status van zowel de 
NMV als STIBEMAN en de kostenbesparing (bijv. nu 2x een bestuursaansprakelijkheidsverzekering) 
aanleiding om een samengaan van NMV en STIBEMAN te heroverwegen. 
 
Ruud Bank & Dick Hoeksema, 4 maart 2023 
 
 

Agendapunt 18: Decharge kascommissie over 2022 en benoeming kascommissie 2023 
 
Ruud Bank, Dick Hoeksema en Arie Twigt (reserve lid) zijn alle drie in 2021 benoemd. Reglementair 
mag een lid van de kascommissie twee jaar blijven zitten.  
Dit betekent dat er dit jaar twee kascommissieleden reglementair aftreden.  
 
ALV agendapunt 18A: Decharge Kascommissie 2022 
ALV agendapunt18B: benoemen Kascommissie 2023 
 
 
 

Agendapunt 19: Plannen Stibeman voor 2023 
 
De statuten zijn met behulp van twee juristen-leden van de NMV gemoderniseerd. Zij zijn daarmee 
compliant aan de Wbtr. Het is alleen door drukte van de voorzitter blijven liggen. Wij hopen dit jaar 
de statuten te kunnen laten passeren door een notaris. Daarnaast wil het bestuur graag bevorderen 
dat er meer aanvragen gedaan worden. Om dit aantrekkelijker te maken willen we ook graag 
subsidiemogelijkheden verruimen en de maximale bijdrage per aanvraag verhogen. Wanneer dit 
uitgewerkt is zal dit worden bekendgemaakt via de NMV-nieuwsbrief en de Spirula. De voorzitter 
bericht binnenkort meer hierover. 
 
ALV agendapunt 19: Ter kennisname van de ALV 
 
 
 
 
 


